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	 ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„A honvédelmi miniszter egyetértésével nevezték ki dr . Szabó Hedviget a Nemzetbiztonsági

Szakszolgálat élére?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Közlöny július I8-án megjelent 99 . számában tették közzé Orbán Viktor
miniszterelnök 91/2014. (VII. 18.) ME határozatát, amelyben dr. Szabó Hedviget a
belügyminiszter javaslatára július 16-ai hatállyal a Nemzetbiztonsági Szakszolgála t
(továbbiakban : NBSZ) főigazgatójának nevezték ki . A nemzetbiztonsági szolgálatokról szóló
1995 . évi CXXV . törvény (továbbiakban : Nbtv.) 12. § (2) bekezdése a következők szerint
rendelkezik: „A Nemzetbiztonsági Szakszolgálat főigazgatójára vonatkozó előterjesztést a
polgári nemzetbiztonsági szolgálatok irányításáért felelős miniszter a honvédelemért felelős
miniszterrel és a rendészetért felelős miniszterrel egyetértésben teszi meg . "

Az Nbtv. 14. § (4) bekezdés h) pontja szerint az Országgy űlés Nemzetbiztonsági bizottsága
(továbbiakban : Bizottság) a „kinevezésük előtt meghallgatja a főigazgatói tisztségre jelölt
személyeket, alkalmasságukról állást foglal” . E törvényi rendelkezés szerint a bizottsági
meghallgatás, és a Bizottság állásfoglalásának beszerzése a főigazgatói kinevezés
érvényességi kelléke, ami nyilvánvalóan megelőzi a kinevezésről szóló előterjesztés
megtételét . Azonban dr . Szabó Hedvig esetében a kinevezés előtt nem került sor bizottsági
meghallgatásra és állásfoglalás kialakítására a jelölt alkalmasságáról .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy az Ön egyetértésével terjesztette-e el ő a
belügyminiszter a dr. Szabó Hedvíg kinevezéséről szóló előterjesztést? Amennyiben igen,
kérdezem tisztelt Miniszter Urat, tájékozódott-e arról, hogy a kinevezés előfeltételeként elő írt
bizottsági meghallgatás és állásfoglalás megtörtént-e?



Ha tájékozódott, akkor nyilván szembesült azzal, hogy a Bizottság nem hallgatta meg a
jelöltet, és alkalmasságáról nem foglalt állást. Ez esetben kérem, adjon, tájékoztatást, hogy a
törvényi előfeltételek hiányában milyen megfontolásból adta egyetértését a kinevezésrő l szóló
előterjesztés megtételéhez !

Kérem, hogy az írásbeli válaszhoz mellékelje a kinevezésről szóló előterjesztéshez adott
egyetértésérő l szóló dokumentum másolatát !

Budapest, 2014 . július 21 .

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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